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2009. június 29-én megtörtént az előző Rotary év értékelése, és a klubvezetőség funkciójának 
átadása. 
 
Az RC soros elnöke örömmel tett eleget annak a kötelezettségének, hogy átadja Daragó 
Ferenc klubtársunk részére a Szent-Györgyi Albert díjat, amelyet hosszú éveken át az 
Ifjúsági szolgálatban végzett kimagasló munkája elismeréseként kapott az MRCSZ 
Kormányzójától. 
 
Az első klubülésen ismertetve lett az új vezetőség 2009-2010 éves programja. 
 
A kisvárdai klub rövid programjában résztvevő Knoxvill-i amerikai diákok látogatást tettek a 
sárospataki Rákóczi várban, a Református egyházgyűjteményben, és láthatták Sátoraljaújhely 
nevezetességeit. Kikapcsolódásként a Magashegyi szabadidőcentrumban libegőztek és 
boboztak. A napi program befejezéseként klubülésünkön vettek részt, ahol személyesen 
bemutatkoztak. A delegációt vezető Ragályné Poncsák Pálma klubtitkár élménybeszámolót 
tartott a kisvárdaiak Knoxvill-i útjáról. 
 
A klubcsapat építés programjának keretén belül családi kirándulás szervezésébe kezdtünk, 
hogy közösen eljuthassunk Szlovákiába és Lengyelországba. A buszos családi kirándulás 
2009.09.18-20-án megtörtént, amelyen 34 fő és a négy cserediákunk is részt vett. Az útvonal 
Sátoraljaújhely, Kassa, Ólubló, Zakopane, Krakkó, Wielicska volt. Felejthetetlen élményeket 
szereztünk, mindenki nagyon jól érezte magát. 
 
A hozzánk érkező négy cserediáknak írásos anyaga megérkezett, így lehetőség nyílt arra, hogy 
a „keresztszülőket” kijelöljük, akik továbbiakban segíteni fogják őket.  
Az első fogadó családok kijelölése megtörtént, a váltások időpontja egyeztetve lett. 
Augusztus végén a négy cserediák megérkezett. Következő klubülésünkön nagy szeretettel 
köszöntve lettek, pár szóban röviden Ők is bemutatkoztak. Programjainkba minden esetben 
bevontuk őket, számukra emelt szintű óraszámban magyar nyelv oktatást biztosítottunk. Egyre 
jobban megértetik magukat. Minden klubülésen részt vesznek, ahol az előző hét eseményeiről 
magyarul adnak tájékoztatást. 
 
A kiutazó hosszú utas diákok bemutatták prezentációjukat, észrevételeinkkel segítettük a 
fogadó országbeli, jobb bemutatkozásukat. Három fő Brazíliába, 1 fő Tajvanra kalandos út után 
szerencsésen megérkezett. Beilleszkedtek, jól érzik magukat, élményeikről, szerzett 
tapasztalataikról rendszeresen beszámolnak. 
 
A 2008/2009 tanévben cserediákként kint tartózkodó Plébán Lívia /Németország/ és Majoros 
Máté /USA/ megtartotta beszámolóját kinti élményeikről, tapasztalataikról. Életre szóló 
élményeket szereztek és magas szintű nyelvi ismeretekre tettek szert.  



2009. szeptember 14-én kihelyezett klubülést tartottunk a Sátoraljaújhelyi Magashegyi 
Szabadidő Centrumban, ahol ennek keretén belül Magyarország leghosszabb bob pályáját is 
kipróbáltuk, élvezhettük a száguldás örömét. 
 
2009.10.03-án az Észak-Kelet Kárpátok Rotary Clubjainak Baráti Társasága Nemzetközi  
Ülésén, Mátészalkán részt vettünk. 
A jó kapcsolatok és a személyes barátságok ápolásának érdekében részt vettünk a 
Győrújbaráti, Soproni és az Egri jótékonysági bálokon. 
 
2009. október 15-én Dr. Cseri Miklós kormányzó úr és Szabó Csaba alkormányzó úr tett 
látogatást klubunknál. Személyesen is elbeszélgettek klubtagjainkkal, az elnöki beszámoltatás 
alapján jónak értékelték tevékenységünket. Az eseményről a helyi televízió is beszámolt. 
Mindketten részt vettek a II. Tokaj hegyaljai Rotary Szüret megnyitóján, melyet a Weinberg’93 
Kft. tárgyalótermében tartottunk. 
A háromnapos program keretén belül Rotarys Barátaink megismerkedhettek a Hercegkúti 
pincékkel, a Tokaj-hegyaljai borokkal, a szüretelés nehézségeivel, az itt élő emberek 
vendégszeretetével és nem utolsó sorban Sárospatak és Sátoraljaújhely nevezetességeivel. 
Barátságok szövődtek és alakultak ki, aki ezeket a programokat átélte remélhetőleg életre szóló 
élményekkel tért haza. Igaz csak második alkalommal került e programunk megrendezésre, de 
az első is olyan jól sikerült, hogy híre eljutott Ausztriába sőt Szerbiába is. Ebből a programból a 
két év tapasztalatai alapján szeretnénk hagyományt teremteni. 
 
2009.11.07-én részt vettünk a Sárospataki Női Kiwanis Klub jótékonysági rendezvényén, ahol  
a borárverésen az első „Rotarys bor”-ból kettő üveg is gazdára talált. 
 
Klubunk a mozgáskorlátozott gyerekeket évek óta támogatja /utazás, táborozás, stb./. 2009-ben 
a Budapesti Csodák Palotájában tett látogatásukhoz nyújtottunk anyagi segítséget. Az Adventi 
borsátornál összegyűlt adományok teljes összegét a mozgáskorlátozott gyerekek 2010-es 
programjának megvalósítására ajánlottuk fel. 
   
Tagbővítést fontos feladatunknak tekinttettük, annál is inkább mivel két tagunk távozott, így 
sajnálatos módon létszámunk 25 főre csökkent. A tagajánlás december hónapban megtörtént, 
melynek elbírálása 2010 évelejének feladata volt. 
 
Tovább folytattuk a már hagyományos Mikulás napi és Karácsonyi akcióinkat, mely alkalmakkor 
a legrászorultabb gyerekeket illetve felnőtteket ajándékozzuk meg. 2009-ben a Sátoraljaújhelyi 
Erzsébet Kórház Gyermekosztálya, Gyermekpszichiátriai Osztálya, a Köveshegyi Szociális 
Intézmény bennlakói és az Esze Tamás úti tagóvoda  kaptak ajándékokat.  Ezek átadása 
minden esetben ünnepélyes keretek között a helyi média közreműködésével valósult meg. 
 
2009.11.27-én részt vettünk az MRCSZ Szentendrei  közgyűlésén. 
 
Elnökségünk kijelölte Kohánka István és Ogár Zoltán klubtársainkat ,hogy a Magyar Rotary 
Történetének  feldolgozásához az elmúlt 15 év történéseit összegyűjtse és szerkesztő asszony 
rendelkezésére bocsássa. 
      
Városunk által a Sóvárdi /Erdély/ testvértelepülés gyermekeinek megsegítésére szervezett 
jótékonysági esten 30 fővel vettünk részt. Támogatásunkat a szervezők a Város honlapján 
megköszönték. 
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A 2011/2012. év tisztségviselőinek megválasztása megtörtént: 
- elnök: Géczi Ágnes 
- titkár: Füzi Csaba 

 
Az Új Évi Jótékonysági Koncert 2010. január 2-án került megrendezésre. A jegyek árúsításában 
döntő többségben a klubtagok vettek részt.  A bevétel 50-50 %-ban a Rotary Club Közjóért 
Alapítványa  és a Dohánygyári Fúvószenekar alapítványa között lettek elosztva. Külön öröm 
számunkra, hogy rendezvényünket törzsközönségünk mellett Sárospatak és Sátoraljaújhely 
Városok Polgármesterei és Sátoraljaújhely Jegyzője is megtisztelte személyes jelenlétével. 
 
2010.01.09-én Kisvárdán disznóöléssel egybekötött Pótszilveszteren vettünk részt, 
cserediákjainkkal. Az együtt töltött jó hangulatú rendezvényen szorosabbá vált az 
együttműködés a két klub között. 
 
Géczi Ági klubtársunk kezdeményezésére „Tibeti hangterápián” vettünk részt, melynek kapcsán 
átélhettük a különböző hangok ellazító, gyógyító hatásait. 
 
2010/2011-es Rotary évre a hosszú utas programra három cserediák jelentkezett. 
Jelentkezésüket a klub vezetősége és tagsága is támogatta. Viszont kettő diák visszavonta 
jelentkezését. Az utolsó pillanatban egy Amerikai lehetőséget kaptunk, ahová sikerült 
pótlólagosan egy diákot jelölni, aki mindenben megfelelt az elvárásoknak.  
Mi fogadunk egy diákot Brazíliából és egyet Tajvanból. 
 
Kisvárdai Barátaink meghívtak klubjuk Egy éves születésnapjára. Örömmel tettünk eleget a 
meghívásnak, ahol az alapító klubok képviselői is jelen voltak /Sátoraljaújhely, Nyíregyháza/. 
Jó hangulatban eltelt ünnepségen lehetőség nyílt arra, hogy a klubok jobban megismerjék 
egymást, tájékoztatást kapjanak jövőbeni programjaikról. 
 
2010. március 10-én a Ricsei Szociális Intézménybe az összegyűjtött ruhaneműk átadása 
megtörtént. Az eseményen részt vettek cserediákjaink is. 
 
Részt vettünk a PETS-SETS felkészítésen. Lehetőségünk volt új és régi ismerősökkel 
találkozni, tapasztalatokat cserélni. Megismertük az új Kormányzót Kercsmár András 
személyében. Egyúttal tájékoztatást kaptunk arról, hogy a Rotary Clubok ajánlásai alapján  a 
2012/2013-as Rotarys évre Ungvári Zsigmond Barátunkat választották meg Kormányzónak. 
 
2010. március 24-én a középiskolások angol és német nyelvű versenyét tartottuk meg, ahol 
szigorú zsűri előtt adtak számot felkészültségükről és nyelvi tudásukról. 
 
Nagy várakozással fogadtuk azt a tájékoztatást, hogy régiónkba látogat március 25-én John 
Kenny Világelnökünk. Klubunk öt fővel és a cserediákokkal képviseltette magát a Miskolc-
Tapolcán és Lillafüreden zajló eseményeken. Megható érzés volt a Világelnök úrral találkozni 
átérezni a belőle kisugárzó Rotarys elkötelezettséget, elhivatottságot. Ebben a helyzetben vált 
számunkra teljesen egyértelművé mottója: ”A Rotary jövője a ti kezetekben van”. Az ünnepség 
keretein belül került sor kitüntetések átadására, ahol két klubtársunk, Szabó Levente és Plébán 
Mihály vehette át személyesen Világelnök úrtól a Rotary legmagasabb kitüntetését, a Paul 
Harris díjat. 
 
2010. április 14-én bensőséges hangulatú ünnepség keretében készségfejlesztő eszközöket és 
játékokat adtunk át a Fogyatékkal élők Napközis Otthonában. 
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Jótékonysági bálunkat 2010.04.17-én tartottuk meg a Hunor Hotelban. Külön köszönetet kell 
mondanom a tagságnak az aktivitásért, a programok összeállításáért. Meghívásunknak a 
szomszédos klubok is szép számmal eleget tettek. Ez a rendezvényünk sem múlt el 
meglepetés nélkül, Szatmári György Barátunk Szent-Györgyi Albert díjat vehetett át Szabó 
Csaba Alkormányzó úrtól. 
2010. május 8-án megalakult Magyarországon az első két Earlyact Klub, nyírmeggyesi és 
mátészalkai általános iskolában. Géczi Ági Barátunk és Adam vett részt az alakuló 
ünnepségen. 
Ezen a napon tartottuk Károlyfalván a hagyományos családi napunkat, mely jó hangulatban és 
vidáman telt el. Köszönet mindazoknak, akik elősegítették a rendezvény sikerét. 
 
2010. május 21-24. között fogadhattuk az Amerikai GSE csoportot, akik Kaliforniából érkeztek. 
Az öt fő részére klubunk biztosította a teljes ellátást és részletes programot. Megismerkedtek 
Sátoraljaújhely, Sárospatak és Zemplén nevezetességeivel. Láthatták a Világörökség részét 
képező hercegkúti pincesor építészeti különlegességeit. Megismerhették vidékünk magyaros 
ételeit, italait és vendégszeretetét. 
 
A Magyarországon cserediákként tanuló diákok részére megrendezésre került a Magyar nyelvi 
verseny Széphalomban, a Magyar Nyelv Múzeumában. A jó színvonalú és összetételű 
versenyen diákjaink nagyon jól szerepeltek. 
 
Május 28-30. között lezajlott a District Konferencia Szentendrén és Visegrádon. Füzi Csaba és 
Géczi Ági Barátaink képviselték a klubot. Ismét egy meglepetés ért bennünket, mert Géczi Ági 
Barátunk Ifjúsági felelősi munkájáért Szent-Györgyi Albert díjat kapott. 
 
A májusi-júniusi folyamatos esőzések hatására Sátoraljaújhely mélyebben fekvő területeit 
háromszor öntötte el a Ronyva és Ronyva-árapasztó árvize. Az árvízi védekezésben klubunk 
tagjai homokzsák hordásban is kivette részét. A Beregi térség országgyűlési képviselője, Dr. 
Czomba Sándor úr tartós élelmiszercsomagot és ásványvizet ajánlott fel az arra rászorultaknak. 
Klubtagjaink 118 csomagot osztottak szét. Június 23-án, Szamosvölgyi Péter Sátoraljaújhely 
Polgármestere kis ünnepség keretében megköszönte az árvízi védekezésben résztvevők 
áldozatos, önzetlen és kitartó munkáját. 
 
Tagságunk döntése értelmében mi is adománygyűjtést szervezünk az árvízkárosultak javára. 
Vezetőségünk felhívással élt az országban működő Rotary és partnerklubok felé. Számlánkra a 
felajánlások folyamatosan érkeznek.  
 
2010.06.14-én Evanstonból megérkezett a Margit-szigeti klub Boldogkőváraljai projektjének 
engedélyezése. Klubunk a felajánlott 1000 USD-t átutalta. A projektet egy Német és egy Olasz 
klub is támogatja. 
 
Cserediákjain saját elhatározásukból beneveztek a Széphalomban, nyolcadik alkalommal 
megrendezésre került Vadétel főző versenyre. Kategóriájukban „Legmesszebbről érkezett 
szakácsok” első díjat nyertek. 
 
2010.06.21-én ünnepélyes keretek közt elbúcsúztunk cserediákjainktól, melyen a fogadó szülők 
is és a korábban kint lévő magyar cserediákok is részt vettek. Klubunktól egy-egy névre szóló 
emlékplakettet, Magyar zászlót kaptak ajándékba. További meglepetésként egy-egy az 
országukra jellemző slágert játszottunk le, mely hallgatása közben mindnyájan elérzékenyültek. 
Ezután egyenként, szívhez szólóan köszönték meg a lehetőséget és azt a sok élményt és 
szeretetet, amit a klubtagoktól és fogadó szülőktől kaptak. 
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2009-ben megindított tagfelvételi folyamatunknak végre beérik a gyümölcse, évzáró ülésünkön 
négy új tagot veszünk fel sorainkba. Sikerült a vezetőségnek azt az elképzelését megvalósítani, 
miszerint a hölgyek létszámát 100%-al kell bővíteni. 
 
A Rotary mozgalom és a Sátoraljaújhelyi club jobb megismerése és megismertetése 
érdekében, úgy érezzük sikerült a helyi írott és elektronikus sajtót magunk mellé állítani.   Amit 
bizonyítanak a megjelent cikkek, tudósítások, riportok, stúdióbeszélgetések is. Részletes 
felsorolás és ismertetés honlapunkon megtekinthető. 
 
Összességében úgy érzem, hogy a kitűzött feladatokat, célokat, jótékonysági rendezvényeinket 
magas színvonalon /tagjaink véleménye/ sikerült megvalósítani. Ehhez a vezetőségnek 
folyamatos egyeztetésre, kapcsolattartásra, alkalmanként titoktartásra volt szükség. 
Természetesen mindazt amit elértünk és sikerült ebben a Rotary évben megvalósítani, abban 
benne van minden egyes Rotary tag munkája, segítőkészsége, támogatása, sőt sok esetben 
családtagjaiké is. Mindezért köszönetemet fejezem ki mindazoknak, akik támogatták segítették, 
építő jellegű kritikájukkal ösztönözték, munkámat. 
 
 
Sátoraljaújhely, 2010.06.28. 
 
 

Ruzsinszki László 
elnök 
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